
 
 

 

                                                           Nämndinitiativ 

                                                      KSAU/ Kommunstyrelsen  

 

                                                        Svenska undervisning  

Då arbetsdirektivet är på plats, så kan man i Socialnämnden konstatera att det behövs fler 

medarbetare. Dock har de senaste försöken att få sökande med tillräcklig svenska inte lyckats 

Detta har under en lång tid, varit svårt att vidareutbilda till undersköterskor. På grund av 

undermålig svenska   

Detta med svenska undervisning har våra representanter tagit upp o BUN. De får till svar att 

BUN kan ordna en sådan utbildning, som skulle göra att fler blir anställnings bara i 

äldreomsorgen och för att kunde läsa till undersköterska  

 

AME som ligger under kommunstyrelsen, har den möjligheten att med hjälp av 

arbetsförmedlingen. Ta fram en lösning på den ekonomiska biten  

Med anledning av detta yrkar Sverigedemokraterna: 

-Att Kommunstyrelsen ger i uppdrag till kommunledningskontoret att tillsammans med AME 

hitta en lösning på detta 

-Att Kommunledningskontoret skyndsamt återkoppla till kommunstyrelsen, hur AME har agerat  

 

För Sverigedemokraterna <kommun> 
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